
 

REFERAT nr. 6 /2022  
Emne  
Styremøte, Lymfekreftforeningen 

 

Møtetidspunkt  
Mandag 20. juni kl. 19-21  

Møtested  
Videokonferanse - Teams 

 Saksbehandler  
Sekretariatet 

Møtedeltakere: 
Tilstede: Kari Sandberg, Tove Nakken, Nina Nordstrand, John Meling og Andreas 

Vikhals. Fra sekretariatet: Andreas Hole og Carita Teien (referent) 
Forfall:   

Saksliste / Agenda 

Sak nr Beskrivelse Ansv/ Frist 
 

56-2022 Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Godkjent 
 

 

57-2022 Godkjenning av referat fra forrige styremøte (23.5.22) 
Det ble orientert om etterspørsel etter kandidater til felles regionalt 
forum for brukermedvirkning i Oslo, Viken og Vestfold og Telemark. 
Dette hadde ikke kommet med i referatet og blir følgelig satt inn.  

 

58-2022 Orienteringer  
• Digitalt styreledermøte i regi av Kreftforeningen 23. juni 
Kari informerte om at Kreftforeningen har innkalt til et 
styreledermøte for å orientere om status for 
likepersonsorganisering, brukermedvirkning og drøfting av tema til 
Verdens kreftdag 2023. 

 

59-2022 Økonomi 
• Regnskap til og med mai 
Regnskapet ble gjennomgått. Det er ingen uforutsette utgifter og 
foreningen ligger godt an økonomisk.  
Det ble stilt spørsmål til når lokallagsstøtten vanligvis betales ut. 
Dette sjekkes opp, legges inn i årshjulet og betales evt ut dersom det 
viser seg å være riktig tid. 

 
 

60-2022 Medlemsrapport 
• Oversikt over årets utvikling 
Pr 17. juni har foreningen totalt 1089 medlemmer (mot totalt 1124 i 
2021). Det er viktig at man bruker rekrutteringsmulighetene godt i 
løpet av høsten. 
Vedtak: kontingenten settes så lav som den kan settes fra 1. 
september. 

 
 
 



 

61-2022 Arendalsuka – status 
Status for arrangementet ble presentert. Det meste har kommet på 
plass og sekretariatet jobber videre med de siste detaljene.  
Styret representeres ved Andreas Vikhals, samt andre som ønsker å 
delta. 
Det undersøkes om arrangementet blir streamet.  

 
 

62-2022 Lymfomuka – status 
Sekretariatet har hatt et møte med Alexander Fosså og Unn-Merete 
Fagerli og fått innspill til programmene. Sekretariatet jobber videre 
med å få det ferdigstilt. 
Arrangementene vil bli markedsført i førstkommende medlemsblad 
(som skal ut før sommeren), siden ferdigstilles lymfomuka.no som 
deles med medlemmene. 
Den nasjonale fagdagen vil bli streamet, og det undersøkes hvorvidt 
man også kan streame folkemøtene.  
En flyers med ukas arrangementer ble etterspurt. Sekretariatet ser 
på løsning for dette. 
Hele styret oppfordres til å være til stede.   

 

63-2022 Likepersonsarbeidet 
Nina N og Andreas V har hatt en samtale med Kari Felicia. Deretter 
var det et uformelt oppstartsmøte 7. juni med Kreftforeningen der 
Andreas deltok. Kreftforeningen ser på muligheten for å lage et 
felles kurs for å kurse kursledere. Referat fra møtet sendes ut med 
referatet. 
 
11.august fra 12-15 er det oppfølgingsmøte for å jobbe videre med 
felles kurs. Nina deltar om hun har anledning.  
 

 

64-2022 Innføring av nye legemidler 
Novartis sin CAR-T skulle visstnok vært opp til vurdering i 
Beslutningsforum før sommeren, ifølge Alexander Fosså. I etterkant 
av møtet har sekretariatet fått vite at han har blitt feilinformert av 
Novartis. Sannsynligvis kommer det opp til vurdering etter 
sommeren, men nøyaktig når er uklart. 

 

65-2022 Lymfekreftbladet 
Utgave 2 skal ut rett før sommeren. I bladet får man blant annet: 

- Medlemsportrett med Mathilde E Skjeveland 
- Tilbakeblikk på landskonferansen 
- Ny behandlingsmetode 
- Intervju med en avtroppende lege på SUS 
- Intervju med Mette Ege vinklet inn mot Vardesentre  

 

Dersom det er mulig sender Nina inn litt bilder fra båtturen som ABO 

arrangerte.    

 



 

 

Utgave 3 kommer etter lymfomuka.  

66-2022 Informasjon til lokallag 
Det er ønskelig at lokallagene får en sommerhilsen med litt diverse 
informasjon: 

- Arendalsuka 
- Lymfomuka 
- Forespørsel om informasjon om aktiviteter i lokallagene til 

medlemsbladet 
- Hold av datoen til tillitsvalgtsamling 

 
 

67-2022 Møteplan høsten 2022 
Det er nødvendig med et møte i forbindelse med lymfomuka. 
Det er også nødvendig med et møte i forbindelse med 
tillitsvalgtsamlingen.  
 
Tillitsvalgtsamling 11.-13. november med enten DFDS til København 
eller Kiel fergen. 

 

68-2022 Eventuelt 
Nina representerer foreningen 23. juni i forbindelse med 
Pasientoppropet og overlevering av 100.000 underskrifter til 
Helseministeren.  

 

 

Møtedatoer høsten 2022 ble besluttet som nedenstående 

Styremøter: 

 
 

 

  


